
 

USAC Bestuur  92 
Beleid Bestuursjaar 2020-2021 

 
 
Waarde leden der Utrechtse Studenten Alpen Club, 
 
We leven in een bizarre tijd. Bestuur 91 kreeg plots de taak om te besturen tijdens een pandemie. Met                                     
een groot verantwoordelijkheidsgevoel en scherpe communicatie hebben ze de vereniging door een                       
lastige tijd geloodst. Aan ons de taak om dit voort te zetten.  

In tegenstelling tot bestuur 91 hebben wij het voordeel dat we voorbereid zijn op het feit dat het virus                                     
ons bestuursjaar enorm zal beïnvloeden. We hebben hier dan ook zeker rekening mee gehouden in ons                               
beleid, alsmede onze begroting. We gaan ons uiterste best doen om leden zoveel mogelijk alsnog te                               
laten klimmen, boulderen, alpineren en op andere wijze actief te laten zijn binnen de USAC. Zelfs                               
wanneer veel niet door kan gaan, willen we zorgen voor verbinding binnen de vereniging. Hoe houden                               
we de USAC een hechte vereniging, ondanks ‘social distancing’ en een eventuele lockdown? Deze                           
vraag staat centraal in ons gehele beleid. 

In het hiernavolgende presenteert het 92ste bestuur van de Utrechtse Studenten Alpenclub haar beleid                           
voor het jaar 2020-2021. We vinden het een eer onszelf te mogen presenteren als het nieuwe bestuur en                                   
kijken uit naar wat dit jaar ons en de vereniging zal brengen! 
 
 

92ste bestuur der Utrechtse Studenten Alpen Club 
Lotte Löhr – Praeses 

Harmjan Lever – Vice-Praeses 
Marah Seremak – Ab Actis 

Heleen Lanters – Fiscus 
Aart de Jong – HSHG 

Karim Hajji – MatCom 
   

 



Algemeen beleid Bestuur 92 
 

Klimmen ondanks Corona 

Een hoofddoel van ons beleid is om USAC’ers te kunnen laten klimmen, binnen én buiten, ondanks                               
de pandemie. We willen op de bergen en in de Alpen zijn! Naar de Alpen gaan valt wellicht af, maar                                       
klimweekendjes naar België of Duitsland willen we zo veel mogelijk door laten gaan. Dit doen we op                                 
een andere ‘coronaproof’ manier, die de HSHG verder zal toelichten. We zullen protocollen opstellen                           
en meesturen in de weekendmail, om ervoor te zorgen dat er op een verantwoorde manier kan worden                                 
geklommen. Ondermeer het vervoer en het aantal tenten zal worden aangepast. Voor binnen klimmen                           
zijn we sterk afhankelijk van wat hallen toestaan. We zullen hierin meebewegen en alert blijven op de                                 
mogelijkheden qua tijdsloten en eventuele borrels op de hal. 

 

Verbinding: communicatie  

Verbintenis staat zo goed als ieder jaar op de agenda van nieuwe besturen, maar lijkt nu relevanter dan                                   
ooit in tijden van een pandemie. Op dit moment communiceert de USAC via verschillende kanalen                             
(promomail, nieuwsbrief, website en Facebook). Wij hebben als KB onderzocht wat de mogelijkheden                         
zijn om de communicatie te bundelen, en waarbij USAC’ers bovendien makkelijker met elkaar in                           
contact kunnen blijven. Een app voor verenigingen bleek de perfecte oplossing te zijn. Deze app,                             
ontworpen door Grouplink is dus speciaal ontwikkeld voor verenigingen waarbij onderlinge                     
communicatie centraal staat door middel van verschillende activity feeds.  

Op dit moment wordt Facebook vooral gebruikt voor de communicatie tussen leden, maar ook tussen                             
het bestuur en de leden. De app zorgt ervoor dat we Facebook niet meer hoeven te gebruiken. Gezien                                   
de afname van het aantal actieve gebruikers van Facebook is dit erg waardevol. Doordat alle leden                               
makkelijk met elkaar in contact kunnen blijven, kunnen bovendien snel klimpartners worden                       
gevonden voor zowel het klimmen in de hal als tijdens weekendjes. Naast deze functionaliteiten                           
kunnen leden ook persoonlijke berichten sturen, is er een agenda, kunnen evenementen aangemaakt                         
worden waarbij je je tevens kan inschrijven en kunnen bestanden (zoals topo’s) geupload worden. Al                             
met al denken wij dat deze app veel toegevoegde waarde heeft en zeker zal zorgen voor meer                                 
verbinding.  
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Verbinding: niet-klimactiviteiten 

Verbinding van de USAC willen we bereiken door gebruik te maken van een app, maar ook op andere                                   
manieren. Zo willen wij in deze Corona tijd naast de klimactiviteiten ons ook richten op andere                               
activiteiten die niet direct met klimmen te maken hebben, zoals spelletjesavonden, boekenclub,                       
muziek, BBQ’s en zo verder. Natuurlijk blijft klimmen op de eerste plaats staan, maar in tijden waarin                                 
er niet geklommen kan worden, willen wij de vereniging bij elkaar houden op andere manieren. Dit is                                 
dan ook de reden dat er extra geld is gereserveerd voor vrije ideeën van leden. Wij zullen dan ook het                                       
eigen-ideeën-initiatief aanwakkeren bij de leden door het naar voren te laten komen in de nieuwsbrief,                             
leden aan te spreken in de hal (of ergens anders) en zelf met ideeën komen om mensen inspiratie te                                     
geven. 

 

Veiligheid 

Onze prachtige sporten brengen gevaren met zich mee en daarom is veiligheid op het gebied van                               
klimmen erg belangrijk. Dit willen we stimuleren door een lezing over klimongelukken te organiseren                           
(zie beleid vice-praeses). Verder willen we kijken of we het kader dat op dit moment in opleiding is                                   
kunnen stimuleren om hun opleiding af te maken door bijvoorbeeld een portfolio schrijfavond te                           
organiseren. Dit zal ervoor zorgen dat er meer kader in de vereniging aanwezig is. Als laatste willen we                                   
graag EHBO cursussen stimuleren, iets wat van belang is voor ons volgende punt. 

 

Zelfstandige weekendjes en EHBO 

We zijn een Alpenvereniging en één van de dingen die we graag doen is klimmen! Het liefst buiten                                   
natuurlijk. Daarom hebben wij een plan bedacht om zo veel mogelijk mensen de kans te geven om                                 
lekker buiten te gaan klauteren. Dit willen we doen door zelfstandige OV’ers (dus zonder kader) op                               
weekend te sturen. Veiligheid blijft wel belangrijk, daarom willen we dat er bij elk weekend iemand                               
met een EHBO diploma meegaat. We gaan kijken naar de mogelijkheden om USAC’ers een volledige                             
EHBO cursus te laten volgen, die wordt georganiseerd en (deels) gesubsidieerd door de USAC. Dit zal                               
zowel binnen als buiten van toegevoegde waarde zijn. Ook is dit iets waar we als vereniging nog lange                                   
tijd van kunnen profiteren. 
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Duurzaamheid  

Ook het thema duurzaamheid kan dit jaar natuurlijk niet ontbreken. Wij richten ons op drie dingen.                               
Als eerste het organiseren van een Clean Climbers weekend, ten tweede willen we in gesprek gaan met                                 
de NKBV of zij ons willen sponsoren voor het huren van elektrische auto’s of een elektrische bus. Hoe                                   
haalbaar deze droom is, zal nog moeten blijken, maar we vinden het in elk geval het proberen waard.                                   
Ten derde willen wij overstappen naar een andere, duurzamere bank zoals Triodos of ASN. Hierbij                             
zullen we eerst moeten onderzoeken of ze kunnen bieden wat wij nodig hebben, wat de kosten zijn en                                   
wat het oplevert voor de duurzaamheid. 

 

Zevende bestuurslid 

De statuten zijn doorgenomen en volgens artikel 8 lid 1 is er ruimte voor een zevende bestuurslid.                                 
Onbenutte mogelijkheden proberen wij zoveel mogelijk te vermijden en daarom zal er een nieuw                           
bestuurslid worden aangesteld. Deze zal het eerste jaar vervuld worden door ons meest trouwe lid en                               
manusje-van-alles Leonardus Ascendit Ad Petram, beter bekend als Leo de Luiaard. De nieuwe functie                           
van Factotum zal taken omvatten als: het opkrikken van de moraal, snacks bij vergaderingen verzorgen,                             
de opwarming van de aarde stoppen en het te allen tijde openstaan voor knuffelsessies.    
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Persoonlijk beleid Bestuur 91 

Lotte Löhr - Praeses  

Mijn bestuursjaar zal er ongetwijfeld anders uitzien dan een gemiddeld bestuursjaar. Desondanks zal ik                           
mijn uiterste best doen om een zo’n goed mogelijke voorzitter te zijn. Hoe ik dit wil doen en wat voor                                       
plannen ik heb, zal hier worden toegelicht.  

 

Binnen de vereniging 

Bestuur  

Ten eerste zal ik mijn best doen om samen met mijn bestuursgenoten de USAC zo goed mogelijk te                                   
besturen. Hiervoor is het van belang dat wij een goed team zijn. Als voorzitter zal ik er alles aan doen                                       
om dit te verwezenlijken. Een goede sfeer binnen ons bestuur is van belang. Ook is het belangrijk dat                                   
wij goed benaderbaar zijn voor USAC’ers om zo op de hoogte te blijven van wat er allemaal speelt                                   
binnen de vereniging. Naast regelmatig aanwezig te zijn op de klimmuur, zal ik ook mijn best doen om                                   
aanwezig te zijn bij andere activiteiten. Ik zal bovendien openstaan voor tips en feedback.  

 

Verenigingsgevoel   

Afgelopen jaar heeft mij doen inzien dat het best lastig kan zijn om een verenigingsgevoel te ervaren in                                   
tijden van een pandemie. Ik wil me dit jaar dan ook graag inzetten om te zorgen dat we een gezellige,                                       
verbonden sportvereniging blijven. Klimmen tijdens USAC-tijd en evenementen van commissies                   
dragen hier uiteraard aan bij, maar ik wil kijken of er nog meer mogelijkheden zijn. Meer aandacht voor                                   
trainingen (voor zowel de klimmers als alpinisten) en een klimhallen-tour kunnen hier eventueel aan                           
bijdragen, wanneer klimweekendjes in het buitenland niet door kunnen gaan. Uiteraard is het wel                           
belang dat dit op een veilige, ‘coronaproof’ manier gebeurt.  

 

Kader 

Ondanks dat de USAC in vergelijking met andere SAC’s veel kaderleden heeft, is een tekort aan kader                                 
een terugkerend probleem. Ik wil samen met Aart en een aantal leden die al hebben aangegeven te                                 
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willen hebben, kijken hoe we meer kader kunnen opleiden op een zo efficiënt mogelijke manier.                             
Veiligheid blijft natuurlijk van groot belang.  

 

Meerjarenplan  

Bestuur ‘90 heeft onderzocht wat de noodzaak is voor een meerjarenplan. Toendertijd bleek dit niet                             
nodig te zijn. De afgelopen twee jaar is echter wel gebleken dat de klimsport populairder is dan ooit,                                   
wat zich uit in een toenemend aantal inschrijvingen. Ik wil onderzoeken wat het zou betekenen als de                                 
USAC’er groter zou worden, onder de voorwaarde dat we niet ‘versplinterd’ raken. Ik wil graag de                               
voor- en nadelen van een grotere wordende USAC in kaart brengen.  

 

Buiten de vereniging 

Externe en intersacciale contacten  

Een andere belangrijke taak is het onderhouden van externe contacten. Net als mijn voorgangers wil ik                               
deze contacten zo goed mogelijk onderhouden en als dit gewenst is, te versterken. Ook op dit vlak is de                                     
pandemie van invloed geweest. Ondanks dat er nieuw contract met Olympos is getekend, moeten                           
USAC’ers op dit moment hetzelfde tarief betalen als andere klimmers. Ik ga mijn best doen om te                                 
kijken wat de mogelijkheden zijn.  

Ook is het contact met andere SAC’s en de NSAC van groot belang. Gezien de maatregelen is het                                   
vinden van creatieve oplossingen belangrijker dan ooit. Door goed te blijven overleggen met andere                           
SAC’s kunnen we elkaar hopelijk helpen. 

Ik zal ook de belangen van de USAC behartigen bij de andere externe partijen zoals Klimmuur                               
Utrecht, Boulderhal Sterk, Energiehaven en onze sponsor Fysio Domstad. Ik denk dat vooral de                           
relaties met de boulderhallen versterkt kunnen worden, waar ik me graag voor wil inzetten. Het                             
contact met de nieuwe bouldervereniging UBoulder kan ook versterkt worden en ik wil graag kijken of                               
een uitwisselingen of een gezamenlijk boulderweekend mogelijk is. Daarnaast wil ik mij focussen op de                             
contacten met de NKBV, omdat ik denk dat wij veel voor elkaar kunnen betekenen, vanwege onder                               
andere kaderleden. Bovendien heeft Bever Sport aangegeven open te staan voor een gesprek. 

Een uitdagend jaar wordt het zeker, maar dat maakt het niet minder leuk. Ik kan in ieder geval niet                                     
wachten om te beginnen!   

6 



Harmjan Lever - Vice Praeses 

Uiteraard wordt corona een thema in mijn bestuursjaar, en mijn doel is om er voor te zorgen dat leden                                     
echt de mogelijkheid krijgen om elkaar te leren kennen. Normaal is daar veel ruimte voor tijdens                               
klimweekendjes of bijvoorbeeld de kerstweek. Maar helaas kunnen we er dit jaar niet vanuit gaan dat                               
dit allemaal door kan gaan. Ook is het lastiger om tijdens de USAC klimtijden nieuwe mensen te leren                                   
kennen. Daarom zijn commissies en activiteiten misschien wel belangrijker dan ooit.  

 

Activiteiten 

Bij het organiseren van activiteiten denk ik natuurlijk aan de accie. Deze commissie zorgde voor nieuwe                               
vriendschappen binnen de vereniging zelfs in de tijden waarin klimmen niet mogelijk was. Activiteiten                           
bieden de mogelijkheid tot sociale interactie aan die het klimmen in tijdsloten niet kunnen bieden. Wel                               
vrees ik dat intersacciale activiteiten niet goed passen in een jaar met corona, en we ons moeten                                 
focussen op verbinding binnen de vereniging, iets wat al genoeg uitdagingen met zich mee zal brengen. 

 

De commissies 

Het valt me op de commissies die actief zijn en zichtbaar zijn voor leden makkelijker aan nieuwe                                 
commissie leden komen. Daarom is het erg belangrijk dat meer commissies succesvol worden. Het lijkt                             
me met name leuk om de Rock-in en de Alpencommissie een nieuw leven in te blazen.  

Het wordt voor mij dus een taak om mensen die bij een commissie willen richting één van de minder                                     
populaire commissies te sturen zodat deze commissies actiever kunnen worden.  

Graag wil ik de commissie-uitjes stimuleren zodat mensen binnen een commissie elkaar beter leren                           
kennen. Dit zal er natuurlijk ook voor zorgen dat de commissies hechte groepen worden en dat zal de                                   
samenwerking bevorderen. Verder denk ik dat de Alpentrainingen een manier zijn om het alpinisme                           
binnen de vereniging aanwezig te houden. Een voordeel van het buiten sporten is dat deze activiteit erg                                 
corona proof is en dus meer zekerheid heeft om door te kunnen gaan. 

 

Lezingen 

Het organiseren van corona-proof lezingen is natuurlijk ook een uitdaging, met 50 man in een klein                               
kamertje van florin naar een avonturier luisteren wordt moeilijk, maar dit betekent niet dat we dit jaar                                 

7 



geen lezingen kunnen hebben. Ik zal op zoek moeten gaan naar alternatieve locaties en de lezingen zelf                                 
mogelijk kleinschaliger moeten maken. Het lijkt me leuk om de avonturen van USAC’ers te belichten                             
omdat er allereerst veel kennis is in de vereniging die zo overgedragen kan worden op de jongere leden.                                   
Een lezing van FysioDomstad is denk ik ook erg leerzaam.  

In het kader van veiligheid en elkaar leren kennen is een lezing over klimongevallen een                             
waardevolle toevoeging. Het is belangrijk om te erkennen dat mensen fouten maken, daarover te                           
kunnen praten en er van te kunnen leren. De plannen rond deze lezing bestaan al een tijd en ik ben dan                                         
ook erg benieuwd naar de ideeën van mensen die al nagedacht hebben over de vormgeving.   
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Marah Seremak - Ab Actis 

Verbinding via de nieuwsbrief  

Een hoofdpunt in ons beleid is het zorgen voor verbinding binnen de USAC, ondanks social                             
distancing. Via de nieuwsbrief hoop ik hieraan bij te dragen, door nauw in contact te staan met wat er                                     
speelt in de vereniging: waar zijn de leden mee bezig? Welke activiteiten waren een succes? Vormen                               
zich trainingsgroepjes, of zelfs expeditieteams (Matterhorn, iemand?). De vorige Ab Abbing liet al vaak                           
leden aan het woord in haar nieuwsbrief. Dit zet ik graag voort.  

In de praktijk zal dit eruit gaan zien als bepaalde rubriekjes in de nieuwsbrief, bijvoorbeeld interviews                               
met leden die actief betrokken zijn bij commissies. Ook (juist!) initiatieven buiten officiële commissies                           
wil ik stimuleren. Idealiter zijn deze initiatieven zichtbaar voor de rest van de vereniging, zodat ze niet                                 
beperkt blijven tot vriendengroepjes. Zo wil ik bijvoorbeeld een recensiehoekje voor de USAC                         
boekenclub creëren - inclusief een tactisch geplaatste aanmeldingslink. 

 

USAC inspiratie 

Voor mij heeft USAC een inspirerende rol gespeeld. Zomaar bestuur doen met iemand die in haar                               
uppie de GTA heeft gelopen! Of borrelen met iemand die net zijn eerste 8A heeft geklommen… Zulke                                 
verhalen wil ik vertellen. De mogelijkheid om onder het genot van een drankje een Alpenverhaal te                               
vertellen zou dit jaar wel eens gering kunnen blijven, met het uitblijven van de borrels. Daarom hoop ik                                   
op verhalende wijze een steentje bij te dragen aan het behouden van het 'USAC gevoel' ondanks dat we                                   
elkaar misschien minder zien.  

Een iets minder abstracte manier waarop ik dit ook wil doen is door de nieuwsbrief met een vaste                                   
frequentie rond te sturen (eens in de twee weken, meer als nodig). In het geval van een tweede                                   
lockdown zou ik deze eventueel willen verhogen, zodat leden niet vergeten dat we bestaan…  

 

Ledenbestand  

Mijn laatste beleidspunt betreft wat drogere, technische zaken. Al tijden klagen Abs over het                           
ledenbestand. Hier hoop ik dan ook verbetering in aan te brengen, door over te stappen naar een                                 
handzamer systeem. Er wordt nu nog gewerkt met een plug-in van de website. Ik zal me in mijn                                   
bestuursjaar, samen met de HSHG, verdiepen in een geschikt alternatief platform. Voor nu wordt er                             
begroot op het overstappen naar Codex.   
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Heleen Lanters - Fiscus 

Gedurende het aankomende jaar zal ik de rol van Fiscus op mij nemen en mij bezig houden met de                                     
financiën van de USAC. Ten eerste heb ik er zin in om samen met de rest van het bestuur het meeste                                         
uit het jaar te halen. Wat betreft de geldzaken van de USAC ga ik verder bouwen op het goede werk                                       
van Fiscus Jordi en de anderen die mij voorgingen. Ik sluit me namelijk volledig aan bij zijn punt dat                                     
een snelle, up to date boekhouding belangrijk en prettig is voor de vereniging. 

Daarnaast wil ik samen met Lotte in gesprek gaan met onze huidige sponsor Fysiodomstad om te                               
kijken of er voor beide partijen meer voordeel te behalen valt. Verder is dit jaar natuurlijk bijzonder                                 
vanwege Corona en alle maatregelen. Dit heeft zeker ook invloed op de financiën. Ik ga mijn best doen                                   
om de geldstromen in de gaten te houden en ten goede te brengen van de leden.    

10 



Aart de Jong - HSHG 

Bestuursjaar 92 wordt zeker voor de HSHG een jaar als geen ander. Vanwege Corona zijn afgelopen                               
voorjaar nagenoeg alle klimweekenden afgelast. Dit heeft gevolgen gehad voor de vereniging.                       
Eerstejaars hebben enkel, of zelfs niet eens, een introweekend gehad en ook hogere jaars hebben                             
nauwelijks via USAC buiten kunnen klimmen. Leden hebben hun OV-cursussen niet kunnen volgen                         
en ook het opleiden van nieuw kader heeft vertraging opgelopen.  

Verantwoord buiten klimmen 

Mijn doel voor het komende jaar is om het klimmen weer mogelijk te maken op een verantwoorde                                 
manier. Dit wil ik gaan doen door allereerst, samen met o.a. mijn bestuur, het kader en de OC. een                                     
protocol op te stellen voor een verantwoord klimweekend. Hiermee zal het duidelijk zijn voor iedereen                             
welke maatregelen we nemen om besmettingen te voorkomen en ook welke criteria we hanteren voor                             
het wel of niet laten doorgaan van een weeken. Verder zal ik goed mijn ogen open houden om te kijken                                       
hoe o.a. de NKBV en andere SACs omgaan met de corona-crisis en wat de stand van zaken is in de                                       
gebieden waar we kunnen klimmen. 

Opleiding stimuleren 

Niet alleen wil ik de klimweekenden weer mogelijk maken maar ook wil ik voor zover mogelijk de                                 
achterstand wat betreft cursussen en opleiding proberen goed te maken. Komend jaar heb ik rekening                             
gehouden met twee OV-SP cursussen, een OV-MP cursus én een OV-Trad cursus en ook staan er 2                                 
PVB weekenden gepland. Samen met Lotte en de OC wil ik tevens gaan kijken wat we kunnen doen                                   
om het proces van het opleiden van buiten-kader efficiënter te maken. 

Kadervrij klimmen 

Naast de cursusweekenden zal ook de intro van dit jaar in het voorjaar plaatsvinden én hebben we                                 
uiteraard nog de gewone weekenden. Dit leidt ertoe dat we veel dubbele weekenden zullen hebben.                             
Omdat het niet zal meevallen om voor al deze weekenden genoeg kader te vinden wil ik een aantal                                   
weekenden gaan organiseren waarbij er geen kader aanwezig hoeft te zijn. Voor de boulderaars onder                             
ons heb ik een aantal weekenden naar Fontainebleau en dit jaar ook, net over de grens, naar Avalonia                                   
gepland. Verder komen er een aantal weekenden met enkel OV-SP’ers. 

Gezien de huidige stand van zaken lijkt het erop dat de eerste weekenden pas komend voorjaar weer                                 
gaan plaatsvinden. Tot die tijd wil ik me daarom met algemenere bestuurszaken bezighouden en,                           
samen met de Ab, me gaan verdiepen in een nieuw systeem voor de ledenadministratie en de                               
implementatie ervan.   
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Karim Hajji - MatCom 

Onderhoud en aanvulling 

De USAC heeft over het algemeen genoeg materiaal om aan de vraag te voldoen. Alleen het                               
wintermateriaal wordt aangevuld met een extra setje lawinepiep, schep en sonde. Verder is er wat                             
onderhoud nodig en zijn er dingen die aan vervanging toe. Zo is de rits stuk van een crashpad (die voor                                       
de rest ook wel een beetje versleten is). Omdat de crashpad het nog prima doet ga ik er een nieuwe rits                                         
erop zetten, wat natuurlijk wel een stukje duurzamer is dan een hele nieuwe mat kopen. 

Krat  

Verder is het krat ook nodig aan vervanging toe. Er zijn gaten in het onding gezaagd, waardoor de goed                                     
gevulde krat als een guillotine voor je vingers werkt. Het alternatief - de rand van het krat - is een crimp                                         
waar je U tegen zegt, en het is een kwestie van tijd dat deze een blessure oplevert voor de                                     
onopgewarmde vingers. 

Helmen  

Ten slotte laat er bij een deel van de helmen het schuim aan de binnenkant los. Deze eierdoppen ga ik                                       
vervangen. Er komt een nieuw model helm die dit probleem niet heeft en zodat onze klimmers zich                                 
niet meer hoeven te schamen dat ze erbij lopen als net opgekomen vliegenzwammen. 
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